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Protokoll från handikapprådets sammanträde 2009-01-12 
 
 
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Förhinder Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
   
Tjänstemän Ulla Thorslund stadsdelsdirektör 
 Per-Ove Mattsson avdelningschef 
 Cecilia Rivard planeringssekreterare 
 Rebecka Strandberg sekreterare 
 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Ove Martinsson, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Rebecka Strandberg 
 
 



SID 2 (3) 

 

 § 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 
Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ove Martinsson. Justering sker torsdag 15 januari. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-12-08 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-12-17 
 Inget fanns att rapportera. 
 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-01-22 

Ärende nr 9: Förslag till ny översiktsplan för Stockholm – yttrande till 
stadsbyggnadsnämnden 
Rådet diskuterade behovet av träffpunkter/möteslokaler i Farsta, så som till 
exempel en biograf. 
 

§ 5 Brev till stadsdelsnämnden om bristande tillgänglighet i förvalt-
ningens lokaler 
Punkten utgår med hänvisning till § 7 nedan. 
 

§ 6 Remiss från valnämnden om tillgängliga vallokaler inför EU-valet 
Rådet undrade om det är någon av lokalerna i den preliminära förteckningen 
över röstmottagningsställen som tidigare inte har använts som röstningslokal.  
Avdelningschef Per-Ove Mattsson undersöker detta till nästa möte. Ordföran-
den föreslog att om det finns med nya lokaler på listan så kan delar av handi-
kapprådet besöka dessa lokaler för att undersöka tillgängligheten. 
 

§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund informerade rådet om de åtgärder som vidtas 
för att förvaltningens lokaler ska bli mer tillgängliga för personer med olika 
former av funktionsnedsättning. Ulla meddelade vidare att Åke Reichard från 
fastighetsägaren Atrium Ljungberg kan komma till rådets möte den 2 februari 
för att diskutera frågor som rör fastighetsägaren, till exempel hissarna, entréer-
na och Farsta centrum.  
 
Ulla Thorslund kommer att bjuda in både handikapprådet och pensionärsrådet 
till möte för diskussion om hur ett närmare samarbete kan utvecklas. 

 
§ 8 Övriga frågor  

• Per-Ove Mattsson informerade om att rapporten ”Tillgänglighet till 
skolans lokaler och valfrihet för elever med funktionsnedsättning” 
finns att hämta från Skolverkets hemsida. I rapporten finns en in-
ventering av den fysiska tillgängligheten till grund- och gymnasie-
skolans lokaler. 



SID 3 (3) 

 

 • Planeringssekreterare Cecilia Rivard informerade om en motion 
från socialdemokraterna om byggande av hisstorn med personhiss 
för ökad tillgänglighet till och från tunnelbanan i Farsta Strand.  

• Ulla Thorslund meddelade att nämndens ordförande Birgitta Holm 
kan komma till rådets möte den 16 mars. 

• Rådet tackade för ett mycket uppskattat möte med Michael Bo-
ström och Bengt Sundin som arbetar med upphandlingar inom Far-
sta stadsdelsförvaltning.   

• Ordföranden tackade även för ett uppskattat möte hon hade nyligen 
med stadsdelsdirektören, bl a om tillgängligheten i förvaltningens 
lokaler.  

 
§ 9 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 2 februari 2009 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. Möteslokal för nästa möte är lunchrummet på plan 
12, Storforsplan 36. 
 


